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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro zdravotnictví a prevenci 
civilizačních chorob ZHMP  

 

ZÁPIS z 12. jednání 
Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP konaného dne 15. 4. 2024 v 16:41 hod. 

1. patro, místnost č. 135, Nová Radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 
     

 
Přítomni: prof. MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D., Mgr. Pavel Čižinský, Ing. Jan Kavalírek, Ing. Miloš Růžička, prof. MUDr. 

Sergej Zacharov, Ph.D. , Ing. Alena Havelková  
Omluveni: Mgr. Zuzana  Freitas Lopesová, MDDr. Bára Malíková, MUDr. Tom Philipp, Ph.D., MBA, Mgr. Lenka 

Vedralová, MUDr. Libor Zámečník, Ph.D., FEBU, FECSM  
Nepřítomni: Mgr. Marcela Kravciv Janečková  
Hosté: Bc. Jiří Richter, OVO MHMP,    
Jednání řídil: prof. MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D., předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob 

ZHMP      
 

Text zahájení: 

12. jednání Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP zahájil předseda, prof. MUDr. Zdeněk Seidl, 
CSc. v 16:41 hod.  

 

Z jednání se omluvili: MUDr. Libor Zámečník, Ph.D., Mgr. Zuzana Freitas Lopesová, MDDr. Bára Malíková, Mgr. Lenka 
Vedralová, MUDr. Tom Philipp, Ph.D., MBA 

 

Nepřítomen: Mgr. Marcela Kravciv Janečková 

 

Přítomno 5 členů, výbor není usnášeníschopný. 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Informace k podnětu Iniciativy Hluk z Prahy 4 ze dne 15.12.2023 ve věci nepřijatelné hlukové zátěže hudebního 
festivalu v tzv. Ledárnách Braník 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Předseda prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. přivítal přítomné členy výboru a hosty na dnešním 12. jednání Výboru pro 
zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP. Předseda konstatoval, že výbor v počtu 5 členů není 
usnášeníschopný. Dále sdělil, že bude projednán pouze bod "Informace k podnětu iniciativy Hluk z Prahy 4 ze dne 
15.12.2023 ve věci nepřijatelné hlukové zátěže hudebního festivalu v tzv. Ledárnách Braník". Všichni přítomní 
členové s tímto souhlasí.   

2. Informace k podnětu Iniciativy Hluk z Prahy 4 ze dne 15.12.2023 ve věci nepřijatelné hlukové zátěže hudebního 
festivalu v tzv. Ledárnách Braník 
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Předkladatel: předseda Výboru pro zdravotnictví a prevenci civilizačních chorob ZHMP 
 
Předseda výboru představil bod Informace k podnětu Iniciativy Hluk z Prahy 4. Předseda předal slovo Ing. Aleně 
Havelkové, která sdělila, že problematice hlukové zátěže v tzv. Ledárnách se v minulosti již věnovala JUDr. 
Marvanová Kordová z pozice radní hl. m. Prahy. V roce 2022 byla vypracována studie Dlouhodobý monitoring hluku 
2022 na Praze 4 - Podolí, Braník a okolí, ve kterém se v jednom bodě uvádí, že skutečně došlo k překročení limitů. V 
roce 2023 došlo opětovně k monitoringu, přesné výsledky měření nejsou odboru ZDR známy.  
 
Prof. MUDr. Sergej Zacharov sdělil, že byl vypracován i posudek Státním zdravotním ústavem v Ostravě v roce 2023. 
Prof. MUDr. Sergej Zacharov hovořil o problematice hluku z veřejných produkcí ve Velké Británii. Naměřené hodnoty 
Státním zdravotním ústavem v Ostravě měly být porovnány s naměřenými hodnotami ve Velké Británii. Předseda 
výboru navrhl vyžádat si posudek Státního zdravotního ústavu.  
 
Předseda výboru dal prostor všem členům k diskuzi. Bylo hovořeno o frekvenci a intenzitě hluku, časovým rozmezí 
uskutečňování koncertů, dopadu hluku na zdravotní stav lidí apod.  
 
Prof. MUDr. Zacharov sdělil, že se jedná o politickou otázku a mělo by být řešeno, zda je potřeba regulovat veřejné 
produkce např. vyhláškou. Je možné čerpat z jiných zemí, jakým způsobem řešili problematiku hluku z veřejných 
produkcí a čerpat z těchto informací. Pokud víme, že hluk má škodlivý dopad na zdravotní stav lidí, je regulace nutná.   
Ing. Růžička se dotazuje, zda by nebylo vhodné přizvat stěžovatele k projednání jejich stížností na hluk přímo s nimi. 
Dále by bylo vhodné znát stanoviska městských částí, a to Prahy 4 a Prahy 5. 
 
V 16:57 hod. z jednání odešel Ing. Jan Kavalírek.  
 
Předseda uvedl, že na základě diskuze vyvstaly náměty jako řešení intenzity, dodržování nočního klidu (ukončení 
veřejných produkci ve 22 hod.), dále frekvence, případně regulace apod. Ing. Růžička doplňuje, že je na straně 
provozovatele a města zabývat se i akustickými opatřeními.  
 
Závěrem předseda výboru shrnuje, že bude vyžádán posudek Státního zdravotního ústavu a stanoviska městských 
částí Prahy 4 a Prahy 5. Předseda navrhl případně i možnost dohledat zápisy z jednání ZHMP, na kterých byla 
problematika hluku v Ledárnách již projednávána. 

 

 

 
 

 

Předseda výboru, prof. MUDr. Zdeněk Seidl, CSc. poděkoval všem přítomným za jejich účast na dnešním jednání výboru. 
Jednání bylo ukončeno v 17:09 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
Ověřil:   
Zapsal: Martina Malá, DiS., MHMP - ZDR MHMP   

prof. MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D. 
předseda Výboru pro zdravotnictví a 

prevenci civilizačních 
chorob ZHMP 

 
 
 
 
  
  
 


